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Protokół Nr XVI/2015 

z XVI Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 18 grudnia    2015 r. w siedzibie Urzędu Miejskiego w Strykowie  

W posiedzeniu uczestniczyli: 

radni Rady Miejskiej w Strykowie wg listy obecności, 

przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg listy obecności, 

sołtysi wg listy obecności, 

osoby zaproszone wg listy obecności, 

 

 Ad pkt. 1 Otwarcie obrad XVI  Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica o godz. 9.00 otworzył 

XVI sesję  i po powitaniu wszystkich obecnych na sali stwierdził, iż zgodnie z listą obecności 

aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 11 radnych, co wobec ustawowego składu rady 

wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. 

W momencie otwarcia obrad XVI sesji na sali obrad brak radnych: Krzysztofa 

Bandurowicza, Sylwestra Kacprzaka, Karola Lenarta i Anny Ślęzak. 

 

Ad pkt. 2 Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z 

wiceprzewodniczących Rady Miejskiej  w Strykowie. 

 

Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad Wiceprzewodniczącemu RM w 

Strykowie Andrzejowi Pożarlikowi. 

 

Ad pkt. 3  Przyjęcie porządku obrad. 

Porządek obrad XVI sesji : 

 

1. Otwarcie obrad XVI sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Zatwierdzenie protokółu z XV sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 23 listopada 2015 r. 

6. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami. 

7. Sprawozdanie Przewodniczącego rady z działalności w okresie między sesjami i 

sprawozdanie Przewodniczących stałych komisji rady z działalności w okresie 

między sesjami. 

8. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków 

na 2015 rok oraz zmiany planu finansowego Zakładu Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej w Strykowie na 2015 rok, 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Stryków na lata 

2015-2022, 

c) zmieniającej uchwałę Nr IX/69/2015 w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego, 
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d) w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego i podatku 

leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i 

stawki procentowej wynagrodzenia za inkaso tych należności, 

e) w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w 

drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za 

inkaso, 

f) zmieniającej uchwałę Nr XV/103/2015 z dnia 23 listopada 2015 r. w 

sprawie określenia stawek  podatku od środków transportowych, 

g) zmieniającej uchwałę Nr XV/105/2015 w sprawie określenia wzorów 

formularzy informacji i deklaracji podatkowych, 

h) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumień międzygminnych w 

zakresie lokalnego transportu zbiorowego pomiędzy Gminą Stryków i 

Gminą Głowno, 

i) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w Gminie Stryków na rok 2016, 

j) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w 

Gminie Stryków na rok 2016, 

k) zmieniającej Uchwałę nr XXIII/185/2012 Rady Miejskiej w Strykowie z 

dnia 30 maja 2012 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych 

udostępnionych przewoźnikom i operatorom oraz zasad i warunków 

korzystania z tych przystanków, 

l) w sprawie wydawania gazety samorządowej przez Gminę Stryków. 

9. Interpelacje i zapytania radnych. 

10. Wolne wnioski i sprawy różne. 

11. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

12. Zamknięcie obrad. 

 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa  wystąpił z wnioskiem o zdjęcie z porządku 

obrad XVI sesji projektu uchwały w sprawie wydawania gazety samorządowej przez 

Gminę Stryków celem dokonania ponownej analizy tego projektu. 

Głosowanie nad wnioskiem zgłoszonym przez Burmistrza :  

10 głosów za bez głosów przeciwnych i  1 głos wstrzymujący się. 

Po głosowaniu Przewodniczący RM w Strykowie Paweł Kasica przedstawił  porządek obrad 

XVI sesji, który będzie realizowany: 

 

1. Otwarcie obrad XVI sesji i stwierdzenie quorum. 

2.  

3. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

4. Przyjęcie porządku obrad. 

5. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

6. Zatwierdzenie protokółu z XV sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 23 listopada 2015 r. 

7. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami. 

8. Sprawozdanie Przewodniczącego rady z działalności w okresie między sesjami i 

sprawozdanie Przewodniczących stałych komisji rady z działalności w okresie 

między sesjami. 

9. Podjęcie uchwał: 
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a) w sprawie w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków 

na 2015 rok oraz zmiany planu finansowego Zakładu Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej w Strykowie na 2015 rok, 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Stryków na lata 

2015-2022, 

c) zmieniającej uchwałę Nr IX/69/2015 w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego, 

d) w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego i podatku 

leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i 

stawki procentowej wynagrodzenia za inkaso tych należności, 

e) w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w 

drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za 

inkaso, 

f) zmieniającej uchwałę Nr XV/103/2015 z dnia 23 listopada 2015 r. w 

sprawie określenia stawek  podatku od środków transportowych, 

g) zmieniającej uchwałę Nr XV/105/2015 w sprawie określenia wzorów 

formularzy informacji i deklaracji podatkowych, 

h) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumień międzygminnych w 

zakresie lokalnego transportu zbiorowego pomiędzy Gminą Stryków i 

Gminą Głowno, 

i) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w Gminie Stryków na rok 2016, 

j) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w 

Gminie Stryków na rok 2016, 

k) zmieniającej Uchwałę nr XXIII/185/2012 Rady Miejskiej w Strykowie z 

dnia 30 maja 2012 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych 

udostępnionych przewoźnikom i operatorom oraz zasad i warunków 

korzystania z tych przystanków, 

10. Interpelacje i zapytania radnych. 

11. Wolne wnioski i sprawy różne. 

12. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

13. Zamknięcie obrad. 

Głosowanie nad porządkiem obrad po zmianie: 11 głosów za bez głosów przeciwnych i     

wstrzymujących się. 

 

Ad pkt. 4 Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Do pracy w  Komisji Uchwał i Wniosków Przewodniczący RM zgłosił radnego  Dariusza 

Dziewulskiego , Damiana Drzewieckiego, Marka Gierata, Jarosława Włodarczyka, Bogdana 

Walczaka, Łukasza Orłowskiego  

Radny Dariusz Dziewulski nie wyraził zgody na pracę w Komisji. 

Radny Bogdan Walczak nie wyraził zgody na pracę w Komisji. 

Radny Damian Drzewiecki nie wyraził zgody na pracę w Komisji. 

Na prace w Komisji Uchwał i Wniosków zgodę wyrazili następujący radni: 

1) Marek Gierat 

2) Jarosław Włodarczyk, 

3) Łukasz Orłowski 

Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków w  w/w składzie  :  

11 głosów za bez głosów przeciwnych, 0  głosów wstrzymujących się. 
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Ad pkt. 5 Zatwierdzenie protokołu z XV sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która 

odbyła się w dniu   23 listopada 2015 r. 

 

Przewodniczący rady poinformował, że wpisów do protokołu nie złożono, zapytał czy są 

uwagi do treści protokołu? 

Uwag  do protokołu z XV  sesji podczas obrad XVI sesji nie zgłoszono. 

Głosowanie nad zatwierdzeniem protokołu z XV  sesji Rady Miejskiej w Strykowie: 

10 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos  wstrzymujący  się  

 

Ad. pkt. 6 Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami. 

 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa składając sprawozdanie mówił, że wiodącym 

tematem pracy był projekt budżetu na rok 2016. 

Toczyły się rozmowy z inwestorami zainteresowanymi terenami inwestycyjnymi w naszej 

gminie – zapotrzebowanie na ok. 150 ha gruntów.  

Rozpoczęły się prace zmierzające do budowy budynku komunalnego. 

Na obrady XVI sesji przybyli radni Krzysztof Bandurowicz i Sylwester Kacprzak (8 min. 

obrad). 

 

Ad. pkt. 7  Sprawozdanie Przewodniczącego rady z działalności w okresie między 

sesjami i sprawozdanie Przewodniczących stałych komisji rady z działalności w okresie 

między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poinformował, że w okresie między sesjami 

m.in. brał udział w posiedzeniach merytorycznych komisji rady, które pracowały nad 

projektem budżetu na 2016 rok w celu wydania opinii , w przygotowaniu materiałów na 

dzisiejszą sesję rady oraz uczestniczył w Wigiliach organizowanych przez Stowarzyszenia. 

Radny Grzegorz Kozłowski Przewodniczący Komisji Oświaty i spraw Obywatelskich 

RM w Strykowie poinformował, że Komisja spotkała się jeden raz i zapoznała się z  

informacją dot. budowy domu kultury w Strykowie i opiniowała projekty uchwał na 

dzisiejszą sesję. Komisja po dokonaniu analizy projektu budżetu Gminy Stryków na 2016 rok 

w głosowaniu wydała pozytywna opinię do przedłożonego projektu budżetu. 

Radny Damian Drzewiecki Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu i Mienia 

Komunalnego RM w Strykowie poinformował, że Komisja na posiedzeniu w dniu 1 grudnia 

b.r. dokonała analizy projektu budżetu Gminy Stryków na 2016 rok i wydała pozytywna 

opinię do projektu budżetu Gminy Stryków na 2016 rok.  Na posiedzeniu w dniu 10 grudnia 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał na dzisiejszą sesję. 

Radna Marzena Skwarko Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej RM w Strykowie 

poinformowała, że Komisja odbyła jedno posiedzenie, na którym zapoznała się z informacją 

dot. realizacji wniosków Komisji wypracowanych na posiedzeniach  w 2015 r. 

Radny Marek Gierat Wiceprzewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury RM w 

Strykowie poinformował, że Komisja spotkała jeden raz .Na posiedzeniu w dn. 15 grudnia 

Komisja wydała pozytywna opinię do przedłożonego przez Burmistrza Strykowa projektu 

budżetu na 2016 rok oraz opiniowała  projekt uchwały na dzisiejszą sesję. 

 

Ad. pkt. 8 Podjęcie uchwał: 
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a) w sprawie w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków 

na 2015 rok oraz zmiany planu finansowego Zakładu Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej w Strykowie na 2015 rok, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 

merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Radny Bogdan Walczak mówił, że nie pomylił projektów uchwał  a chodzi mu o 

modernizację drogi dojazdowej do pól w Smolicach… o którą drogę chodzi? 

Przewodniczący rady odpowiedział, że pytanie radnego Walczaka nie dotyczy procedowania 

aktualnie uchwały – dotyczy to przyszłorocznego budżetu.  

Pytań do uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosów  wstrzymujących  się  
 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Stryków na lata 

2015-2022, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 

merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

12   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1  głos wstrzymujący  się  

 

c) zmieniającej uchwałę Nr IX/69/2015 w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 

merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosów  wstrzymujących  się  

 

d) w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego i podatku 

leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i 

stawki procentowej wynagrodzenia za inkaso tych należności, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 

merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosów  wstrzymujących  się  
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e) w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w 

drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za 

inkaso, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 

merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosów  wstrzymujących  się  

 

f) zmieniającej uchwałę Nr XV/103/2015 z dnia 23 listopada 2015 r. w 

sprawie określenia stawek  podatku od środków transportowych, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 

merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosów  wstrzymujących  się  

 

g) zmieniającej uchwałę Nr XV/105/2015 w sprawie określenia wzorów 

formularzy informacji i deklaracji podatkowych, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 

merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pani Barbara Walak Skarbnik Gminy Stryków w imieniu Burmistrza wniosła 

autopoprawkę do przedłożonego projektu uchwały  polegającą na zmianie zapisu w 

informacji i deklaracji na podatek rolny w następujący sposób: 

w cz. D po zapisie Grunty zadrzewione i zakrzaczone położone na UR dodać zapis o 

treści: 

Użytki rolne dla których nie można zastosować przelicznika. 

Radny Krzysztof Bandurowicz pytał z czego wynika ta autopoprawka? 

Pani Barbara Walak Skarbnik Gminy Stryków odpowiedziała, że autopoprawka wynika z 

nowelizacji ustawy o podatku rolnym. 

Głosowanie nad przyjęciem autopoprawki:  

13   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosów  wstrzymujących  się  

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały wraz z autopoprawką:  

13  głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów  wstrzymujących  się  

 

h) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumień międzygminnych w 

zakresie lokalnego transportu zbiorowego pomiędzy Gminą Stryków i 

Gminą Głowno, 
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Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 

merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosów  wstrzymujących  się  
 

i) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w Gminie Stryków na rok 2016, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 

merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosów  wstrzymujących  się  

 

j) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w 

Gminie Stryków na rok 2016, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 

merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosów  wstrzymujących  się  

 

k) zmieniającej Uchwałę nr XXIII/185/2012 Rady Miejskiej w Strykowie z 

dnia 30 maja 2012 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych 

udostępnionych przewoźnikom i operatorom oraz zasad i warunków 

korzystania z tych przystanków, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 

merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pani Grażyna Popczyńska Naczelnik Wydziału Inwestycji… w imieniu Burmistrza 

wniosła autopoprawkę do projektu uchwały polegająca na dopisaniu w  załączniku  do 

uchwały Wykaz przystanków komunikacyjnych udostępnionych przewoźnikom i 

operatorom       ,, gwiazdki ”  w opisie przystanku. Dodanie  tego zapisu oznacza  , że 

przystanek zlokalizowany jest po obu stronach drogi. 

Radny Damian Drzewiecki pytał czy oznacza to, że  przystanki będą oznakowane po obu 

stronach drogi ? 

Pani Grażyna Popczyńska odpowiedziała, że będą oznakowane po obu stronach. 

Radny Bogdan walczak pytał czy przewoźnicy korzystający z tych przystanków wnoszą 

jakąś opłatę z tego tytułu, chociaż za sprzątanie tych miejsc ? 

Pani Grażyna Popczyńska odpowiedziała, że nie wnoszą , przystanki są udostępnione 

nieodpłatnie, określone to zostało w uchwale RM z 2012 roku o warunkach korzystania z 

przystanków. 
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Na obrady XVI sesji przybył radny Karol Lenart ( 21 min. obrad). 

 

Głosowanie nad przyjęciem autopoprawki:  

13   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1  głos  wstrzymujący  się  

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały wraz z autopoprawką :  

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosów  wstrzymujących  się  

 

Ad. pkt. 9 Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił, że obejrzał wizualizację domu kultury i pytał co 

oznacza nazwa  Centrum Kultury Simul. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że jest to nazwa zasugerowana 

przez projektanta, jest to luźna propozycja, która w tłumaczeniu na język polski znaczy 

,,Razem”. Burmistrz mówił, że na etapie projektowania wybór nazwy poddany zostanie  pod 

konsultację albo zostanie ogłoszony konkurs na nazwę. 

Radny Bogdan Walczak mówił, że to co za chwile przekaże, proponuje  aby każdy odebrał 

w sposób jaki chce tak jak rozumuje i przyjmuje. Będzie to bez danych osobowych. 

Radny Walczak odczytał pismo z 1958 roku Komitetu Budowy Domu Kultury  przy 

Prezydium Miejskiej radny narodowej w Strykowie o urządzeniu w dniu 30 grudnia 1958 

roku zabawy sylwestrowej w lokalu domu kultury zaprasza ( bez wymienienia nazwiska ) na 

zabawę – wstęp za okazaniem zaproszenia, cena  biletu przy wejściu – 20 zł, szatnia płatna 5 

zł od pary. 

Radny mówił, że nie będzie budował na bazie pisma wniosków, prosił aby każdy wnioski 

wyciągnął sam i proponował aby nad sprawą miejsca budowy domu kultury zastanowić się 

bardzo głęboko. Radny mówił, że ma również cegiełkę z 1958 roku sprzedawaną na ten cel.  

Nie jest to stanowisko pochopne tak jak zdaniem radnego niektórzy  z rady się zachowują. 

Radny powtórzył swoja wypowiedź z posiedzenia komisji o obawie i niechęci przeniesienia 

lokalizacji d. k. z tego starego miejsca na inne, na terenie motocrossu  gdzie od wielu lat była 

mowa o tym po prostu chyba dlatego, że motocross się wtedy rozsypie tak jak zespół Twix 

czy inne. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w odniesieniu do wypowiedzi radnego walczaka stwierdził, 

że to zaproszenie jest chyba jednak nie aktualne… 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że nie jest prawdą, że zespół Twix  

nie funkcjonuje przy domu kultury. Może jest tylko mniej chętnych do zajęć tańca 

klasycznego. 

Radny Dariusz Dziewulski zwrócił się z pytaniem co można zrobić aby na przystanku przy 

ul. Warszawskiej , tam gdzie są przeprowadzane dzieci i ma swój punkt osoba 

przeprowadzająca dzieci w godzinach lekcyjnych, w godzinach wieczornych  nie odbywały 

się tam libacje alkoholowe dorosłych. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że doświetlony zostanie ten teren 

przy szkole i pojawi się tam również monitoring. Zwrócimy się do policji w tej sprawie 

również o wzmożenie kontroli w tym miejscu. Co zaś tyczy przystanków , a pojawił się taki 

temat wcześniej będziemy rozważać kwestie wymiany przystanków wg wzoru jaki wspólnie 
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wybierzemy. Mają one być nie tylko estetyczne ale również trwałe aby nie można ich było 

dewastować. 

Radny Andrzej Pożarlik mówił, o tym , że na zebraniu rady osiedla zgłaszał wcześniej 

potrzebę ustawienia przystanku na ul. Warszawskiej  przy osiedlu Zacisze .Wcześniejsza       

odpowiedź generalnej dyrekcji była taka , że możliwe będzie to po modernizacji drogi nr 14. 

Skoro modernizacja odwleka się w czasie, radny wnioskował o wystąpienie do generalnej 

dyrekcji dróg o utworzenie takiego przystanku po obu stronach drogi. 

Radny Damian Drzewiecki wnioskował o to aby na przystankach w Bratoszewicach przy ul. 

Ogrodniczej i ul. Polnej zabezpieczyć te miejsca  w taki sposób aby ludzie nie wysiadali z 

samochodu do rowu. 

Radny prosił aby zwrócić się do zarządcy drogi ul. Kolejowej w Bratoszewicach o 

uzupełnienie ubytków w jezdni. 

Radny Drzewiecki pytał czy wybrana jest już firma do wycinki drzew – dębów na ul. 

Nowości w Bratoszewicach? Mieszkańcy pytają w jaki sposób będzie to robione ponieważ 

chodzi o bezpieczeństwo posesji. 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa odpowiedziała, że dęby mają być 

usunięte do końca tego roku. 

Radny Bogdan Walczak pytał  : 

 czy coś wiadomo na temat budowy bloku w Strykowie przez TBS , czy TBS 

kontaktuje się w tej sprawie z Gminą, czy są jakieś postępy prac czy tez temat został 

uśpiony? 

 czy postępowanie w zainstalowaniu tablicy, o którą było wystąpienie do generalnej 

dyrekcji, czy ze strony Urzędu zaprzestano starania o taka informacje czy nie.Radny 

proponował wznowić to postepiowanie dlatego, że nadal sa narzekania mieszkańców 

ul.Sowińskiego i Smolic , że w dalszym ciągu  wjeżdżaja ciężkie samochody i niszczą 

wszystko po drodze.   

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że jeszcze na sesje grudniowa 

przygotuje informację odnośnie TBS. 

Odnosnie zainstalowania tablic zaproponowane ze strony Gminy rozwiązanie nie znalazło 

uznania w generalnej dyrekcji i obecnie  szukamy innego rozwiązania  w celu 

wyeliminowania ciężkiego ruchu samochodów szczególnie przez Smolice. 

Radny Andrzej Janeczko pytał: 

 czy wniosek w sprawie ustawienia lustra drogowego na drodze Sosnowiec-Ługi jest 

realizowany? 

Radny przekazał, że mieszkańcy wsi St. Imielnik, Ługi i Dobieszków proszą o zasypanie 

dziur na łączniku drogi. Mieszkańcy zgłosili na zebraniu wiejskim niebezpieczne miejsce- 

mostek w kierunku Cesarki, gdzie nie ma barierek. Radny prosił o założenie barierek w celu 

poprawy bezpieczeństwa na mostku. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że nie mamy odpowiedzi w sprawie 

lustra. 

Burmistrz zwrócił się z prośbą o zgłaszanie do końca stycznia potrzeby dowieszenia lamp 

oświetleniowych , ponieważ firma , która konserwuje nam sieć energetyczną w ramach 

umowy zobowiązała się do zainstalowania 20 lamp. 

Radny Andrzej Janeczko zgłosił potrzebę zainstalowania lampy oświetleniowej na 

rozjeździe dróg w kierunku Warszewic i Bartolina. 

Pani Grażyna Popczyńska odpowiedziała, że w tym przypadku będzie to zadanie 

inwestycyjne , ponieważ nie ma tam słupa , na którym lampa może być zawieszona. 

 

Ad. pkt. 10 Wolne wnioski i sprawy różne. 
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Pan Tadeusz Widalski sołtys wsi mówił, że dęby w Bratoszewicach są wycięte. 

Radny Bogdan Walczak w nawiązaniu do tematu oświetlenia mówił, że ozdoby świąteczne 

przy ul. Warszawskiej powieszone na słupach są na różnej wysokości co wygląda nie 

estetycznie. Radny prosił o interwencję w tej sprawie. 

Radny prosił o zwrócenie uwagi na skrzyżowanie ul. Cmentarnej- Piłsudskiego gdzie jego 

zdaniem konieczne jest oświetlenie tego skrzyżowania. 

Radny Wnioskował o ponowne wystąpienie do Starostwa Powiatowego w Zgierzu o 

zamontowanie ,, spowalniaczy” ruchu na ul. Targowej oraz o zamontowanie tablicy świetlnej 

na wysokości posesji nr 46  informującej o prędkości z jaką poruszają się samochody. 

Pan Kazimierz Piotrowski sołtys wsi Cesarka i Warszewice podziękował Panu 

Burmistrzowi za budowę drogi łączącej Gminę Stryków z Gminą Nowosolna.. 

Pan Damian Perek sołtys wsi Smolice mówił, że na zebraniu wiejskim w Smolicach KGW 

wystąpiło z prośbą o ustawienie większego pojemnika na odpady przy świetlicy wiejskiej. 

Pan Damian Perek  zgłosił dodatkowo następujące potrzeby: 

 doświetlenie łącznika – drogi pomiędzy Smolicami, 

 wybudowanie chodnika od Strykowa w kierunku Smolic na całej długości tej drogi 

oraz doświetlenie lampami ulicznymi.  

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że wnioski dot. dróg powiatowych 

zostały przekazane do Starostwa jako wnioski do budżetu.  

Pani Grażyna Popczyńska odpowiedziała, że została wykonana dokumentacja techniczna 

budowy oświetlenia drogi od świetlicy w Smolicach do drogi powiatowej, jest złożony 

wniosek o wydanie pozwolenia na budowę. 

Pani Monika Banasiak sołtys wsi Nowostawy Górne zgłosiła następujące sprawy: 

 w odpowiedni – bezpieczny sposób oznakować przystanek w Nowostawach Górnych , 

z którego korzystają dzieci jadące do szkoły, co poprawi bezpieczeństwo, 

 w rowach przy drodze zalegają śmieci, których nikt nie sprząta, gdzie to zgłosić 

 w roku bieżącym był przeprowadzony remont świetlicy i uprzątniecie terenu wokół 

świetlicy. Zostały zgłoszone do sposobu wykonania usterki.  Pani sołtys prosiła aby 

wypowiedział się wykonawca przeprowadzonego remontu i budowy ogrodzenia w 

temacie czy zostało to wykonane prawidłowo ponieważ płot od pól od strony 

Niesułkowa grozi rozpadnięciem się.   

Pani Danuta Kwiatkowska sołtys wsi Sadówka poinformowała, że w imieniu sołtysów 

złożyła wniosek do Burmistrza o podwyżkę diet dla sołtysów, ponieważ spada wynagrodzenie 

dla sołtysów z tytułu inkaso ze względu , że dużo osób płaci podatek bezpośrednio do banku. 

Pani sołtys zwróciła się do rady o poparcie wniosku. 

Pani Bożena Sobierajska sołtys wsi Rokitnica  pytała kiedy zostanie zrealizowany projekt 

budowy oświetlenia drogi w Rokitnicy biegnącej od końca wsi do tunelu? 

Pani Grażyna Popczyńska odpowiedziała, że jest już pozwolenie na budowę z 2014 r. 

Starsze pozwolenie na budowę oświetlenia jest dla odcinka drogi od ul. Ogrodniczej do wsi 

Rokitnica i jeżeli to ono powinno być wcześniej realizowane. 

Pani Bożena Sobierajska sołtys wsi Rokitnica  mówiła, że akurat ten odcinek drogi jest 

bezpieczny , a ją interesuje odcinek o którym mówiła. 

Radny Bogdan Walczak mówił, że brzydko wyglądają okolice bloku od ul. Dojazdowej– są 

nieposprzątane. Radny prosił o interwencję w tej sprawie. 

Na ul. Piłsudskiego w samym końcu – w okolicy zakładu produkcji okien leży nieuprzątnięty 

styropian, folie. Radny prosił o wystąpienie do właściciela aby uprzątnął teren, ponieważ nie 

reaguje na uwagi sąsiadów w tej sprawie. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że do dbania o porządek przy drodze 

zobowiązany jest właściciel lub zarządca  drogi. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poinformował, że następna sesja rady 

odbędzie się w dniu 29 grudnia b.r. o godz. 11. Przewodniczący zaprosił na sesję wszystkich 

radnych , sołtysów i przewodniczących zarządów osiedli oraz poinformował, że materiały 

będą dostępne w biurze rady od dnia 22 grudnia b.r..Nie będą wysyłane ze względu na okres 

świąteczny. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie przekazał prowadzenie obrad XVI sesji 

Wiceprzewodniczącemu RM w Strykowie Grzegorzowi Kozłowskiemu. 

Pan Damian Perek sołtys wsi Smolice  zgłosił propozycję  doświetlenia miejsca przejścia 

dla pieszych przy szkole Podstawowej Nr 1 w Strykowie dla poprawy bezpieczeństwa samej 

osoby przeprowadzającej dzieci oraz dzieci przechodzących na druga stronę ulicy. 

Pani Danuta Kwiatkowska sołtys wsi Sadówka mówiła o tym , że w Sadówce na łuku drogi 

powiatowej jest wykopany głęboki rów ok. 1,5 m co stanowi zagrożenie dla bezpieczeństwa. 

Były już w tym miejscu trzy wypadki. Pani sołtys pytała w imieniu mieszkańców czy jest to 

zgodne z prawem. W okresie zimy istnieje dodatkowe niebezpieczeństwo w przypadku 

odśnieżenia drogi na pobocze rów może być w ogóle niewidoczny.  

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że pracujemy nad tym , w jaki sposób 

to rozwiązać ale decydujący głos będzie miało Starostwo bo jest zarządca drogi. 

Burmistrz przypomniał wszystkim obecnym na sesji, że o godz. 13.00 jest spotkanie 

szkoleniowe w temacie możliwości pozyskiwania unijnych środków pozabudżetowych. 

Radny Łukasz Orłowski pytał czy istnieje możliwość nagrania tego szkolenia ponieważ nie 

będzie mógł uczestniczyć ? 

Radny pytał  czy jest odpowiedź generalnej dyrekcji na wniosek w sprawie zakazu 

zatrzymywania się samochodów pow. 3,5 t na ul. Warszawskiej na wyjeździe ze Strykowa w 

kierunku Głowna? 

Sołtys wsi Sosnowiec Pan Ryszard Miśkiewicz pytał o budowę przejścia dla pieszych w 

Sosnowcu- kiedy będzie zrealizowane? 

Pani Grażyna Popczyńska odpowiedziała radnemu Orłowskiemu, że sprawdzi i po sesji 

odpowie czy jest stanowisko generalnej dyrekcji w sprawie zakazu zatrzymywania na ul. 

Warszawskiej. 

Pani Grażyna Popczyńska odpowiedziała Panu Ryszardowi Miśkiewiczowi, że odpowiedź 

generalnej dyrekcji w sprawie przejścia dla pieszych była taka , że wykonają prace do końca 

grudnia- jest więc jeszcze ok. 2 tygodni na realizację. 

Radny Krzysztof Bandurowicz pytał jak to się dzieje , że wniosek rady o organizowanie 

sesji w domu kultury został zrealizowany tylko jeden raz do tej pory. 

Wiceprzewodniczący RM w Strykowie Grzegorz Kozłowski odpowiedział, że przy 

zwołaniu sesji w domu kultury nie było większego zainteresowania osób z zewnątrz. 

Dysponujemy w Urzędzie wyposażoną w nagłośnienie salą w zupełności wystarczającą na 

prowadzenie obrad. Pracownicy domu kultury i tak pracują w bardzo skromnych warunkach. 

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił, że o tym gdzie ma się odbywać sesja nie decyduje 

przewodniczący rady czy tez wiceprzewodniczący. Taka była wola całej rady, która przyjęła 

wniosek w tej sprawie. 

Radny Bandurowicz pytał ile kosztuje wizualizacja domu kultury? Radny mówił, że on wie 

jaki to jest koszt  ale chce aby to również usłyszeli sołtysi. 

Wiceprzewodniczący RM w Strykowie Grzegorz Kozłowski odpowiedział, że został w tej 

sprawie przyjęty na posiedzeniu komisji wniosek i jak będzie odpowiedź to będziemy 

rozmawiać. 

Pan Damian Perek sołtys wsi Smolice odniósł się do wizualizacji domu kultury 

zamieszczonej na stronie gminy i mówił, że jest zbyt nowoczesna względem istniejącego 

otoczenia. Zdaniem sołtysa budynek domu kultury powinien być bardziej budynkiem 

klasycznym biorąc nawet pod uwagę pobliski kościół.  
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Radny Łukasz Orłowski mówił, że z jego wiedzy wynika, że budynek domu kultury w 

godzinach przedpołudniowych nie jest zajęty więc komu to ma przeszkadzać? 

Wiceprzewodniczący RM w Strykowie Grzegorz Kozłowski odpowiedział, że w tym 

budynku ludzie pracują .Nie chodzi tylko o zajęcia prowadzone na dużej sali. Będzie o tym 

decydował przewodniczący rady. 

Pani Sołtys pytała dlaczego rada tak się upiera co do zwoływania sesji w domu kultury? 

Przecież tu w urzędzie są dobre warunki do odbywania takich posiedzeń. Dla sołtysów jest to 

utrudnienie chociażby ze względu na konieczność odbioru diety w tym samym dniu. 

Radny Jarosław Włodarczyk  pytał jak odnosi się kuria metropolitalna w Łodzi do 

przedstawionej wizualizacji domu kultury?  

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa odpowiedziała, że na etapie 

projektowania i budowy kościół będzie stroną w sprawie i będzie mógł się wypowiedzieć. 

Radny Bogdan Walczak apelował o wystąpienie do partii politycznych i firm, które zajmują 

się reklamą  aby uprzątnęły plakaty wyborcze, które wiszą do tej pory. Po wyborach jest już 

miesiąc. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że w korytarzu na parterze 

Stowarzyszenie na Rzecz Osób z Upośledzeniem Umysłowym wystawiło prace- ozdoby 

świąteczne  swoich podopiecznych. Dochód ze sprzedaży prac zasila konto Stowarzyszenia. 

Burmistrz zachęcił do nabywania ozdób. 

 

Ad. pkt. 11 Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

Przewodniczący  Komisji Uchwał i Wniosków powołanej na XVI  sesji RM radny 

Jarosław Włodarczyk odczytał  wnioski  przyjęte  przez Komisję w dniu  18 grudnia 2015 

roku:  

1. Ponowić wystąpienie do Starosty Powiatu Zgierskiego o przyspieszenie prac w kwestii 

zainstalowania urządzeń zwalniających w jezdni ul. Targowej w Strykowie w obrębie 

Państwowej Straży Pożarnej- Zespołu Szkół Nr 1 w Strykowie – bloki  mieszkalne        

( wnioskodawca radny Bogdan Walczak). 

Głosowanie nad przyjęciem wniosku:  

13   głosów za  

0 głos przeciwny  

0 głos wstrzymujący  się  

 

2. Ponowić wystąpienie do Starosty Powiatu Zgierskiego o zainstalowanie tablicy 

świetlnej  informującej o prędkości,  z jaką poruszają się pojazdy samochodowe w 

ciągu drogi powiatowej Nr 5100 E w Strykowie przy posesji nr 46 ul. Targowa             

( wnioskodawca radny Bogdan Walczak). 

 

Głosowanie nad przyjęciem wniosku:  

13  głosów za  

0 głos przeciwny  

0 głos wstrzymujący  się  

Głosowanie nad przyjęciem protokołu  KU i W na XVI  sesji : 

13  głosów za  

0 głos przeciwny  

0  głos wstrzymujący  się  
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Ad. pkt. 12 Zamknięcie obrad. 

Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad XVI sesji Rady Miejskiej w Strykowie, 

prowadzący obrady Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Grzegorz Kozłowski o godz. 10.30 

dokonał zamknięcia sesji mówiąc: ,, zamykam szesnastą sesję Rady Miejskiej w Strykowie ˮ 

. 

Protokołowała: 
Z. Kubiak 

Przewodniczący  

          Rady Miejskiej w Strykowie 

 

        Paweł Kasica  

 

Wiceprzewodniczący                           

Rady Miejskiej w Strykowie 

 

   Grzegorz Kozłowski 

 

 

 

 

 


